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SUZANA LOVEC (POP TV): Premier, kako komentirate včerajšnje dogajanje ob Dragonji? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Treba je vedeti, da je ob Dragonji začasni mejni režim, da sta tudi 
začasna mejna prehoda. Doslej ni bilo možno z meddržavnim mednarodno-pravnim dogovorom določiti 

natančen potek meje in zato, da se lahko življenje kolikor toliko odvija normalno, je bil že pred 15 leti 

vzpostavljen začasni režim. Ta se v tem času ni spreminjal. Niti ne bi bilo smisla, da ga slovenska država 

oziroma slovenska policija zdaj v 21. stoletju, po 15 letih veljavnosti, ko potekajo pogajanja kako stvari 

trajno rešiti, spreminja s silo. Tisti, ki zahteva intervencijo slovenske policije, morajo vedeti, da kličejo k 

uporabi nasilja. To je nesprejemljivo, še posebej, ker obstaja možnost, da stvari rešimo na miren način. 

 

SUZANA LOVEC (POP TV): Slovenska policija je torej ravnala, po vašem mnenju, prav in korektno?  
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Najmanj toliko prav in korektno kot v vseh podobnih primerih v 
zadnjih 15 letih. Slovenska policija, sedanji direktor slovenske policije, sedanji minister za notranje zadeve 

sta to stanje podedovala. Nista ga onadva ustvarjala. Kakršno koli ravnaje, ki bi stanje poslabšalo je 

nesprejemljivo in nekateri so včeraj pozivali k takšnemu ravnanju.    
 
VLADIMIR VODUŠEK (TV SLOVENIJA): Kako pa komentirate zahteve gospoda Podobnika po odstopu 
ministra in sefa policije? 

 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, takšne zahteve srečujemo vsak dan za različne stvari. 
Temu ne bi dajal kakšnega velikega pomena.  

 

SUZANA LOVEC (POP TV): Ste se s hrvaškim premierjem Sanaderjem kaj slišali na to temo včeraj? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: O tem se nisva pogovarjala, ker cvetlična korita niso vzrok 
problema, to so posledica in posledice skušamo odpravljati  zdaj z delom dveh meddržavnih komisij 

oziroma mešane meddržavne komisije. Ali bomo uspeli ali ne bomo videli. V vsakem primeru pa je treba 

temu poskusu dati možnost in ne stvari zaostrovati. 

 

SUZANA LOVEC (POP TV): V petek ste opozorili naj se nikar ne počne stvari, ki bi lahko poslabšale 
pogajalska izhodišča. Mislite, da se je včeraj zgodilo, so se poslabšala naša pogajalska izhodišča s tem? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne, zagotovo problema včeraj ni nihče odpravil. Tudi bi težko 
rekli, da se je stanje izboljšalo, tudi bistveno poslabšalo se ni. Tudi če bi cvetlična korita začasno odstranili, 

to ne bi bila rešitev problema, ker so samo posledica in ne vzrok. Hvala. 
 


